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Persoonsgegevens 
Voornamen 

 
Marlous 

Achternaam 
 

Scherpenzeel 
E-mailadres 

 
marlous.scherpenzeel.cda@raad-
stichtsevecht.nl  

Fractie 
 

CDA 
Zijn er andere fracties die de technische 
vragen mede indienen 

 
nee 

    
   

   

Technische vragen 

 
CDA  
Onderwerp 

 
Ophalen oud papier 

Inleiding 
 

Deze week ontving het CDA informatie over 
het voornemen om te stoppen met het 
ophalen van oud papier vanuit verenigingen, 
scholen, kerken en het afval ophaal bedrijf. 
Het voorstel zou zijn om dit alleen nog door 
het afval ophaal bedrijf te laten doen. Het 
CDA is hier verbaasd over. De scholen, 
kerken en verenigingen halen inkomsten uit 
het ophalen van oud papier waarmee ze 
bijvoorbeeld activiteiten organiseren voor hun 
leden en scholieren. Daarnaast verdwijnen 
mooie initiatieven waarbij vrijwillige inzet in de 
samenleving bevorderd wordt. Wat het CDA 
betreft is het een belangrijke taak van de 
gemeente om vrijwillige inzet in de 
samenleving te koesteren. 

Vraag 1 
 

Wat is de reden voor het stoppen met het 
ophalen van oud papier in samenwerking met 
verenigingen, kerken en scholen? 

Vraag 2 
 

Hoe hebben scholen, kerken en verenigingen 
op dit voornemen gereageerd? 

Vraag 3 
 

Hoe zijn de scholen, kerken en verenigingen 
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betrokken bij de totstandkoming van dit 
besluit?  

Vraag 4 
 

Veel scholen, kerken en verenigingen zijn in 
hun begroting uitgegaan van de inkomsten 
die uit het ophalen van oud papier ontstaan. 
Wordt er samen met scholen, kerken en 
verenigingen gekeken naar een andere 
invulling om deze inkomsten te vervangen? 

Vraag 5 
 

Zo ja, welke ideeën zijn hierover? 
Vraag 6 

 
Zijn er andere en nieuwe ideeën om vrijwillige 
inzet in de samenleving te ondersteunen 
waarbij scholen, kerken en verenigingen 
betrokken worden? 

Vraag 7 
 

Hoeveel tijd is er nog om deze beslissing 
eventueel te herzien? 

    
   

   

Bijlagen 
Wil je een bijlage toevoegen 

 
nee 

    



Van: Ganzevoort, Lykle
Aan: "marlous.scherpenzeel.cda@raad-stichtsevecht.nl"
Cc: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht; Reparon, Henriette; Rodrigus, Evelien
Onderwerp: FW: Technische vragen no. 42 van M. Scherpenzaal (CDA) over ophalen oud papier
Datum: maandag 10 juli 2023 06:29:33
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Geachte mevrouw Scherpenzeel,
 
Naar aanleiding van de door u gestelde technische raadsvragen over het ophalen van oud papier doen
wij u hierbij onze reactie toekomen.
 
Vraag
1

Wat is de reden voor het stoppen met het ophalen van oud papier in
samenwerking met verenigingen, kerken en scholen?

 
 
 
 

Antwoord:
De inzameling van het oud papier en karton (OPK) in Stichtse Vecht wordt sinds 2021
uitgevoerd door Prezero. Prezero heeft aangegeven vanaf 2024 de inzameling te willen
professionaliseren en de inzameling niet meer te willen laten plaatsvinden door vrijwilligers.
De reden hiervoor is dat de verantwoordelijkheid voor de veiligheid en het gebruik van de
kraakperswagen bij Prezero ligt. Door het werken met vrijwilligers is de veiligheid en het
juiste gebruik van de kraakperswagen niet te garanderen en dit risico wil Prezero niet meer
lopen. De gemeente wordt hiermee voor een voldongen feit gesteld. Aan de Afvalverwerking
Utrecht (AVU) is gevraagd of er alternatieven zijn om de bestaande werkwijze met
vrijwilligers voort te kunnen zetten vanaf 2024. De AVU heeft recent gesprekken gevoerd
met potentieel geïnteresseerde marktpartijen over de huidige wijze van dienstverlening voor
de periode van januari 2024 tot en met december 2026. Hieruit is duidelijk geworden dat er
geen interesse is in het inzamelen van het OPK met behulp van vrijwilligers door
inzamelaars. Dit betekent dat om de continuïteit van het inzamelen te kunnen garanderen
het niet meer mogelijk is om dit vanaf 2024 te doen met vrijwilligers.  
 
 

Vraag
2   
 
 
 
 
Vraag
3

Hoe hebben scholen, kerken en verenigingen op dit voornemen gereageerd?
 
Antwoord
De verschillende maatschappelijke organisaties hebben zeer teleurgesteld gereageerd op de
situatie dat het onvermijdelijk is om te stoppen met de huidige werkwijze met vrijwilligers
voor de inzameling vanaf 2024.
 
Hoe zijn de scholen, kerken en verenigingen betrokken bij de totstandkoming
van dit besluit?

 
                    Antwoord
                      De gemeente heeft het bestuur van de coördinerende stichting (SIOP-SV) geïnformeerd
en op een door de SIOP-SV georganiseerde, druk bezochte, bijeenkomst in Boom en Bosch. Op
maandagavond 26 juni is door de ambtelijke organisatie en de wethouder een toelichting gegeven en
zijn er veel
                      vragen beantwoord.
 
 
Vraag
4

Veel scholen, kerken en verenigingen zijn in hun begroting uitgegaan van de
inkomsten die uit het ophalen van oud papier ontstaan. Wordt er samen met
scholen, kerken en verenigingen gekeken naar een andere invulling om deze
inkomsten te vervangen?

 
 

Antwoord
De inkomsten van de opbrengst van het inzamelen van OKP wijzigt niet. De gemeente blijft
een afgesproken vaste prijs per kilo betalen zoals deze is overeengekomen met de SIOP-
SV. Voor het ophalen met vrijwilligers ontvangt SIOP-SV op dit moment ongeveer € 100.000
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extra per jaar. SIOP-SV keert het ontvangen bedrag via een afgesproken verdeelsleutel uit
aan de diverse maatschappelijke organisaties. Voor dit laatste bedrag wordt met de SIOP-
SV gesproken over een meerjarige afbouwregeling. Met SIOP-SV en de maatschappelijke
organisaties is afgesproken na de zomer het gesprek te voeren over mogelijk een andere
invulling van de werkzaamheden van de diverse vrijwilligers. Op deze wijze kan recht
gedaan worden aan de op de bijeenkomst geuite behoefte van veel maatschappelijke
organisaties om hun vrijwilligers in te kunnen blijven zetten voor maatschappelijke doelen en
mogelijk een aanvullend verdienmodel te ontwikkelen om lagere inkomsten de komende
jaren te kunnen compenseren.
 
 

Vraag
5

Zo ja, welke ideeën zijn hierover?
 
Antwoord
Op de bijeenkomst zijn diverse suggesties gedaan die in hoofdlijnen liggen op het gebied
van afvalinzameling van bijvoorbeeld zwerfafval, activiteiten om het afvalbewustzijn te
vergroten en daardoor de hoeveelheid restafval te reduceren, activiteiten die bijdragen aan
een grotere duurzaamheid en onderwijsprogramma’s gericht op deze doelen. Wellicht zijn
hiervoor subsidiemogelijkheden.
 
 

Vraag
6

Zijn er andere en nieuwe ideeën om vrijwillige inzet in de samenleving te
ondersteunen waarbij scholen, kerken en verenigingen betrokken worden?
 
Antwoord
Afgesproken is in september de geopperde ideeën en nieuwe ideeën verder te bespreken. In
de tussenliggende periode verkent de gemeente de globale mogelijkheden en kijkt de
gemeente naar passende ambtelijke ondersteuning. Het bestuur van SIOP-SV en de
maatschappelijke organisaties inventariseren aanvullende ideeën en activiteiten die
maatschappelijke organisaties zouden kunnen gaan leveren bijvoorbeeld als tegenprestatie.
Deze input zal in september gebruikt worden bij de volgende bijeenkomst.
 
 

Vraag
7

Hoeveel tijd is er nog om deze beslissing eventueel te herzien?

 
         Antwoord
          Wij zien op dit moment geen mogelijkheid om de beslissing te herzien.

 
Ik ga ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.
 
Met vriendelijke groet,
 
Lykle Ganzevoort
Beleidsadviseur Ontwikkeling Leefomgeving en Economie
T 0346 254 377
Endelhovenlaan 1, 3601 GR  Maarssen
Postbus 1212, 3600 BE  Maarssen
Nu abonneren op onze nieuwsbrief

                                     
 
 
Van: Rodrigus, Evelien <evelien.rodrigus@stichtsevecht.nl> 
Verzonden: maandag 3 juli 2023 14:18
Aan: Ganzevoort, Lykle <lykle.ganzevoort@stichtsevecht.nl>; Kersbergen Marina
<Marina.Kersbergen@stichtsevecht.nl>; Boekhout, Dennis <dennis.boekhout@stichtsevecht.nl>
Onderwerp: Technische vragen no. 42 van M. Scherpenzaal (CDA) over ophalen oud papier
Urgentie: Hoog
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Beste Lykle,
 
In verband met de vakantie van Henriette Reparon, coördinator raadsvragen, neem ik haar waar. Graag
vraag ik jouw aandacht voor het volgende.
 
Bijgaande technische raadsvragen nr. 042 hebben wij ontvangen.
Het antwoord kan binnen 10 werkdagen rechtstreeks over de mail naar de steller gestuurd worden.
Graag cc naar griffie, Henriette en mij.
Afhandeling uiterlijk 17 juli 2023.
 
Klik voor meer informatie over het B&W proces op deze link:
https://samenatwork.stichtsevecht.nl/umbraco/onderwerpen/raadsvoorstel-collegevoorstel-of-
schriftelijkeraadsvragen/
 
Met vriendelijke groet,
 
Evelien Rodrigus
Adviseur bestuursondersteuning
Afdeling Bestuurlijke en Juridische zaken
 

 

 Evelien.Rodrigus@Stichtsevecht.nl
Bereikbaar maandag, dinsdag en donderdag van 10.00 tot 16.00 uur en woensdag
van 09.00 tot 15.00 uur.
T 0346 254775
Endelhovenlaan 1, 3601 GR  Maarssen
Postbus 1212, 3600 BE  Maarssen
Nu abonneren op onze nieuwsbrief

                                     
 
 
Van: noreply@stichtsevecht.nl <noreply@stichtsevecht.nl> 
Verzonden: maandag 3 juli 2023 12:10
Onderwerp: Technische vragen
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oud papier vanuit verenigingen, scholen, kerken en
het afval ophaal bedrijf. Het voorstel zou zijn om dit
alleen nog door het afval ophaal bedrijf te laten
doen. Het CDA is hier verbaasd over. De scholen,
kerken en verenigingen halen inkomsten uit het
ophalen van oud papier waarmee ze bijvoorbeeld
activiteiten organiseren voor hun leden en
scholieren. Daarnaast verdwijnen mooie initiatieven
waarbij vrijwillige inzet in de samenleving
bevorderd wordt. Wat het CDA betreft is het een
belangrijke taak van de gemeente om vrijwillige
inzet in de samenleving te koesteren.

Vraag 1 Wat is de reden voor het stoppen met het ophalen
van oud papier in samenwerking met verenigingen,
kerken en scholen?

Vraag 2 Hoe hebben scholen, kerken en verenigingen op
dit voornemen gereageerd?

Vraag 3 Hoe zijn de scholen, kerken en verenigingen
betrokken bij de totstandkoming van dit besluit?

Vraag 4 Veel scholen, kerken en verenigingen zijn in hun
begroting uitgegaan van de inkomsten die uit het
ophalen van oud papier ontstaan. Wordt er samen
met scholen, kerken en verenigingen gekeken naar
een andere invulling om deze inkomsten te
vervangen?

Vraag 5 Zo ja, welke ideeën zijn hierover?
Vraag 6 Zijn er andere en nieuwe ideeën om vrijwillige inzet

in de samenleving te ondersteunen waarbij
scholen, kerken en verenigingen betrokken
worden?

Vraag 7 Hoeveel tijd is er nog om deze beslissing eventueel
te herzien?

 

 
  
Bijlagen
Wil je een bijlage toevoegen nee
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